



iSens

*Classic*

L'iSens Classic est destiné à vous offrir le meilleur de la diffusion olfactive.

Élégant et sobre, facile à utiliser, l'iSens Classic établit un standard inégalé dans la mise en ambiance olfactive.

Il couvre des espaces jusqu'à 150 m<sup>2</sup> vous offrant une expérience olfactive unique.

*The iSens Classic is intended to offer you the best of scent diffusion.*

*Elegant and sober, easy to use, the iSens Classic sets an unequalled standard in the olfactory ambience.*

*It covers spaces up to 150 m<sup>2</sup> offering you a unique olfactory experience.*

	Finitions <i>Colors</i>	Noir / Black ● Blanc / White ○ Miroir / Mirror ○		Livré programmé selon vos horaires <i>Delivered programmed according to your schedules.</i>
	Dimensions et Poids <i>Dimensions and Weight</i>	H 289 x L 244 x P 135 mm Net 2,948 kg Brut / Gross : 3,873 kg		Programmation modifiable via carte SD <i>Scheduling editable via SD card.</i>
	Alimentation et Consommation <i>Power Supply and Consumption</i>	Transformateur externe 12 V continu 1A AC-DC Single Output Wall-mounted type 12 Watts		Silencieux <i>Noiseless.</i>
	Conditions d'Utilisation <i>Usage Conditions</i>	Temp: 5 - 45°C Hum : 20% - 80%		Garanti 20.000 heures <i>Guaranteed 20,000 hours.</i>
	Consommables <i>Refills</i>	500 ml 4 Sem./Week (Intens.) 6 Sem./Week (Reg) 8 Sem./Week (Faible Low)		Tous nos parfums respectent les normes et règlements établi par IFRA (International Fragrance Association). Seules les recharges fournies par Shams ou son représentant vous garantissent une sécurité de fonctionnement.
	Données Transport <i>Shipping Datas</i>	Carton/ Box H 360 x L 320 x P 190 mm Tartic Diffuser 8424 89 0000 Tartic Fragrance 3302 90 0000	<i>Our scents are manufactured in compliance with standards and regulations set by IFRA (International Fragrance Association). Only refills provided by Shams or his representative ensure you a safe operation</i>	
	Contenu de la boîte <i>Box Content</i>	1 iSens Classic 1 Alimentation/ AC-DC 12V 110/220 1 Tête de Diffusion - Nebulization Head		